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Wfocfawek, 1 5 czenrca 2016 r.

Pan

Kzysztof Kukucki

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg w sprawie pzeanalizowania mo2liwo$ci budowy rvodociqgu
oraz kanalizacji w ul. Lisek w szczeg6lnosci na odcinku od ul. obwodowej do ul. Golgbiej upzejmie

i{oflulg, ze w calej ulicy Lisek bnak iest sieci wodno-kanalizacyinej Mieiskiego piediiebiorstwa
Wodociqgdw i Kanalizacji Sp. z o.o.

. Wieloletni plan roarvoju i modernizacji uzqdzeri wodociqgowych i uz4dzeri kanalizacyjnych
bgdqgych w posiadaniu Sp6lki, nie pzewiduje budowy uzbrojenia w tej czgsci miaita.

Natomiast w miarg psiadanych Srodk6w finansowych Sp6lka rozwa2y mo2liwo66
wybudowania sieci wodnokanalizacyjnej w czgsci ulicy Lisek pzy ul. wysokiej, pzeznaczonej pod
budownictwo mieszkaniowe.
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